
Dobrý den,

v souladu s informačním zákonem bych se chtěl zeptat starosty IgoraTrávníčka za zřizovatele MS Bažanova.

Informaci o lednovém zápisu mi dnes sdělila ředitelka MŠ:

*Zápis byl v květnu 2021 a po půl roce (leden 2022) není v mé moci vyhovět,pokud je mateřská škola naplněna. Zápis do mateřské školy probíhá vestanovenou dobu dle §34 Skolského za’kona.*

1. Proč nebyla na stránkách městského obvodu, facebookových stránkáchměstského obvodu, Hrabovských listech a stránkách mateřské školy zveřejněnainformace o lednovém zápisu do školky?

2. Kdy tuto informaci ředitelka poslala ke zveřejnění? Kdy a kde byla
prokazatelně informace zveřejněna?

3. Dále se chci zeptat na to, kolik dětí se v lednu 2022 zapsalo, kolik
bylo odmítnuto, proč byly odmítnuty a kolik bylo odmítnuto dětí nad tři
roky.

Jako zastupitel eviduji hned několik rodičů, kteří mají dítě starší tří let
(a měly již do září 2021) aje tak zákonná povinnost tyto děti přijmout.

4. Chápu správně, že důvodem, proč termín zápisu nebyl nikde vyvěšen jeten, že je školka už od září 2021 beznadějně plná? Tak jak napsala
ředitelka A. Strništ'ová?

5. Je tedy následující informace správná a kompletní? Ve studii
proveditelnosti, kterou přikládám, se uvádí:

Vzhledem k velkému nárůstu mladých obyvatel v této lokalitě, je
nutné kapacitu školky rozšířit a to ze 112 míst na 181 míst. MOb
Ostrava—Hrabová však postavil školku pro 125 dětí , bez udělení výjimky smíbýt ve školce maximálně 120 dětí, a ihned po otevření školky (září 2021)
nám chybí kapacita i pro děti nad tři roky.

Studie proveditelnosti: Kapacita zařízení :

- Výchozí stav při podání žádosti o podporu 112
- Očekávaný stav po realizaci projektu 181.

Pozn. k přiloženému PDF: Studii proveditelnosti jsem získal od Ministerstvapro místní rozvoj, kam byla poslána v rámci žádosti o dotaci, kterou jsmenakonec díky nedbalosti vedení městského obvodu nezískali.
*6. Jak mají postupovat rodiče, když se zde přistěhovali po září 2021, dítězde má trvalé bydliště a má např. již 4 roky? Máme tedy volnou kapacitunebo musí rodiče umístit dítě mimo Hrabovou?*
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*Je možné podat žádost o přijetí dítěte do mateřské školy mimo termín adobu stanovenou ředitelem školy dle § 34 odst. 2 zák. 561/2004 Sb., opředškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání(školský zákon), ve znění pozdějších předpisů? Resp. zda nevyužití tohototermínu může být důvodem k zamítnutí žádosti o přijetí dítěte do mateřskéškoly.*
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Podle ustanovení § 34 odst. 7 školského zákona může být dítě přijato

k předškolnímu vzdělávání iv průběhu školního roku. Např. pokud se rodina

přestěhuje, rodič získá zaměstnání apod. *Pokud rodič podává žádost o

přijetí mimo termin zápisu, může být dítě přijato v případě, že má škola

volnou kapacitu*.

Děkuji za poskytnutí informací.

S pozdravem,_

 


